主日学家庭反馈单

保罗的兴衰 第2课 立王

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。

所学内容:



今天我们学习到,扫罗成为以色列王的旅程,是从他单纯顺服父亲,去寻找丢失的驴开始的。神也能使用我们生命中类似的顺服,开启祂为我们预备的旅程。就像扫罗去寻求撒母耳的帮助一样,我们也应该去寻找神放在我们生命中的属灵资源,好让我们找到那些对我们来说暂时"隐藏"的方向。(相关经文:撒母耳记上 9:1-6, 15-17)

牢记神的话语:



耶和华啊, 求你将你的道指示我, 将你的路教训我。 -诗篇 25:4

请在接下来的一周里,帮助孩子背诵这节重要的经文。和孩子一起讨论,圣经就像我们人生的地图,引导我们走正确的路。



建议的亲子活动:

向孩子解释:神喜悦我们尽心做好每一件事,不论事情大小。在接下来的几天里,请留心指出孩子在小事上的努力,帮助他们看到,认真完成小任务,可以带来更大的信任和参与 更重要的工作。



每天的祷告:

亲爱的神,感谢祢参与在我们的生命中,并且赐下清楚的指引告诉我们该如何生活。求祢赐我们一双能听见祢声音的耳朵,也赐我们智慧,去聆听祢的引导。阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

Today, we learned Saul's journey to becoming King began by simply being obedient to his father and going to look for the lost donkeys. God can use similar acts of obedience in our lives to begin the journeys that He has planned for us. Just as Saul sought out the help of Samuel, we should seek out the Godly resources that God places in our path to find those things which may be hidden from us. (Scripture used: 1 Samuel 9:1-6, 15-17)



Words to Remember:

"Show me your ways, Lord, teach me your paths." Psalm 25:4 NIV

Help your child memorize this key Bible passage in the upcoming week. Discuss how the Bible is like a road map for life.



Suggested Parent/Child Activity:

Explain that God is pleased when we do our best, no matter how small the job is. Over the next several days point out how doing small things well, can lead to opportunities to be given more responsibility to take part in larger projects.



Daily Prayer:

Dear God, thank You for being part of our lives and for giving us clear instructions on how we should live. Please give us ears to hear and the wisdom to listen to the directions You give us. Amen.